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ANTWOORD op TECHNISCHE vraag  
 
Provincieraadslid Hans Mestdagh 

VRAAG provincieraadslid  
Beleidsdomein / 
investeringsenveloppe::  Ruimtelijk planningsbeleid  

Onderwerp::  Transparantie en kwaliteit  
Vraag 1::  Het bestuursakkoord stelt dat provincie Oost-Vlaanderen - net als 

andere provincie - een omzendbrief op te maken waarin ze zal 
aangeven in welke omstandigheden de deputatie, bij omgevings- of 
verkavelingsaanvragen in graad van beroep, rekening kan houden 
met beleidsmatig gewenste ontwikkelingen( art. 4.3.1 §2 2° 
VCRO). Vraag Wanneer zal de deputatie deze omzendbrief 
opmaken? Beoogt de Deputatie een louter technisch-procedurele 
omzendbrief – naar analogie met provincie Antwerpen – of een 
inhoudelijk-sturende , waarin een het provinciaal gewenste 
ruimtelijke ontwikkelingen (bijv. betreffende verharding) worden 
geschetst? Welke middelen werden in het MJP voorzien om de 
opmaak van deze omzendbrief op te maken (bijv. externe 
begeleiding) en communiceren?  
 
 

Vraag 2::  Verschillende lokale openbare besturen werken aan digitale tools 
om de door hen uitgereikte omgevingsvergunningen digitaal en 
actief te ontsluiten. GDPR-gevoelige data worden voor externen 
wel versleuteld. Vraag Welke middelen (inzet personeel en 
financieel) voorziet de MJP voor de digitale ontsluiting van 
omgevingsvergunningen?  
 
 

Vraag 3::  Het bestuursakkoord voorziet in een informatie- en databeheer en 
een monitoringssysteem en rapportering rond de 
omgevingsvergunningen. Vooral transparantie naar de raad en 
rapportering naar de raad is hier belangrijk. Vraag Welke middelen 
(inzet personeel en financieel) voorziet de MJP voor deze 
instrumenten?  

ANTWOORD  

Vraag 1:  Het bestuursakkoord stelt dat provincie Oost-Vlaanderen - net als andere 
provincie - een omzendbrief op te maken waarin ze zal aangeven in welke 
omstandigheden de deputatie, bij omgevings- of verkavelingsaanvragen in 
graad van beroep, rekening kan houden met beleidsmatig gewenste 
ontwikkelingen( art. 4.3.1 §2 2° VCRO).  
Vraag Wanneer zal de deputatie deze omzendbrief opmaken? Beoogt de 



Deputatie een louter technisch-procedurele omzendbrief – naar analogie met 
provincie Antwerpen – of een inhoudelijk-sturende , waarin een het 
provinciaal gewenste ruimtelijke ontwikkelingen (bijv. betreffende 
verharding) worden geschetst? Welke middelen werden in het MJP voorzien 
om de opmaak van deze omzendbrief op te maken (bijv. externe 
begeleiding) en communiceren? 

Er is nog geen dergelijke omzendbrief, noch een ontwerp ervan.  

Momenteel loopt een inventarisatie van de bestaande instrumenten die in de gemeenten 
worden gehanteerd naast de decretaal voorziene instrumenten (rups en bpa’s, verordeningen, 
...) 

Op basis van die gegevens kan dan een analyse gemaakt worden welke vorm die omzendbrief 
best krijgt.   
Deze omzendbrief kan immers geen verordenend karakter krijgen en dat evenmin toekennen 
aan de door gemeenten genomen initiatieven die zich buiten de decretale context bevinden.   
Er dient vermeden te worden dat deze omzendbrief een verkeerde indruk wekt en aan die niet 
decretaal voorziene gemeentelijke initiatieven een hoger gewicht lijkt toe te kennen dan ze 
werkelijk hebben. 

Vraag 2:  Verschillende lokale openbare besturen werken aan digitale tools om de 
door hen uitgereikte omgevingsvergunningen digitaal en actief te ontsluiten. 
GDPR-gevoelige data worden voor externen wel versleuteld.  
Vraag Welke middelen (inzet personeel en financieel) voorziet de MJP voor 
de digitale ontsluiting van omgevingsvergunningen? 

De gemeenten hebben de decretale verplichting om de bekendmaking van de beslissing op 
zich te nemen, ook de beslissingen genomen zijn door de deputatie.  

Het publiek loket van www.omgevingsloket.be vervult in deze ook een rol, nu daar de 
beslissingen van alle vergunningverlenende overheden gepubliceerd worden. 

Op vandaag kan de burger via de provinciale website zien in welke dossiers de deputatie heeft 
beslist, deze gegevens zijn door de griffie conform de GDPR geanonimiseerd. Verdere 
initiatieven dringen zich niet op en zijn dus niet gepland 

Vraag 3: Het bestuursakkoord voorziet in een informatie- en databeheer en een 
monitoringssysteem en rapportering rond de omgevingsvergunningen. 
Vooral transparantie naar de raad en rapportering naar de raad is hier 
belangrijk.  
Vraag Welke middelen (inzet personeel en financieel) voorziet de MJP voor 
deze instrumenten? 

Momenteel werkt CEVI een dossierbeheerspakket uit die monitoring en rapportering mogelijk 
maakt.  
Dit is een verderzetting van het bestaande pakket en valt onder het budget van ICT.  
De rapportering naar de provincieraad is hierin niet voorzien.  

Bezorgen aan kabinet gedeputeerde 

http://www.omgevingsloket.be/


 


